
 

 

Imre Éva 

Beszámoló 

 Elsősorban szeretném megköszönni a Communitas Alapítványnak, hogy bizalmat szavazott, 

ezzel támogatva az éves színészi munkámat. Az ösztöndíj elnyerésével lehetőségem nyílt új 

tapasztalatokat szerezni, amelyek hozzájárultak úgy a szakmai, mint egyéni fejlődésemhez.  

Az elmúlt évem sikeresnek mondható rengeteg munkával a hátam mögött és azt hiszem 

szerencsésnek tarthatom magam fiatal színészként. 

Tavaly májusban részt vettem a Kolozsváron megszervezett TIFF filmfesztiválon a ,,tízen a 

filmért" program keretén belül. Ez teljesen új terep volt számomra, hiszen még sohasem 

kerültem ilyen közel a film világához. Itt megismerhettem hazai és külföldi filmszínészeket 

egyaránt és többek között emlékezetes maradt számomra a Tómas Lemarquis ír színésszel való 

találkozás. Millo Simulov rendezésében játszottam egy videoklipben és egy kisfilmben melyet 

Radu Bărbulescu készített.  

Külön öröm volt, hogy júniusban átvehettem a legjobb női főszereplőnek járó díjat 

Magyarországon a Pécsi Országos Színházi Találkozón és idén januárban a művészeti tanács 

által odaítélt Bánffy Miklós-vándordíjat. 

A Kolozsvári Állami Magyar Színházban alkalmam adódott több szerepet is eljátszani az elmúlt 

évben és ezek az előadások kihívást jelentettek, hiszen kipróbálhattam magam olyan, az eddig 

általam nem ismert területeken is mint az éneklés és színpadi mozgás. Az ösztöndíj nagyban 

hozzájárult az ének tudásom fejlesztéséhez és a mozgás készség fejlesztéséhez is, amelyet a 

harcművészetek terén tanulhattam. Halás vagyok a Communitas Alapítványnak a lehetőségért. 

Az általam tervezett előadás időhiány miatt még nem került bemutatásra az idei évadban, és az 

erdeti koncepcióm is sokat változott azóta, mégis őszintén remélem, hogy a jövőben sikerül 

megvalósítanom az elképzelésemet. Azt hiszem, szeretném kipróbálni magam színházon kívül is 

és azt tűztem ki célul, hogy fiatal munkatársakkal dolgoznék tovább az előadáson.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


